
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas decembra 2021 a januára 2022 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady v decembri emailom s výzvou na 

predloženie návrhov rady do aktuálneho dvojčísla novín. Čas stanovila do 15. januára. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Rada na návrh šéfredaktorky schválila na titulnú stranu tradičný novoročný rozhovor s 

primátorom. Informovala, že mestu schválili refundáciu asfaltovania počas roka. Prebehne aj 

koncoročné zasadnutie zastupiteľstva, schválený rozpočet spracuje v osobitnom článku. 

Informovať by sme mali aj o schválených dotáciách mesta. MsKS informovalo o zapojení sa do 

rpojektu na obnovu svojho vybavenia. Projektové oddelenie požiadalo o uverejnenie tlačových 

správ ohľadne veľkého projektu INTERREG. Z požadovaných 4 schválila rada uverejnenie 3 

v tomto čísle a jedného v ďalšom. Mesto vyhralo cenu Roma Spirit, rada schválila priestor na 1 

celú stranu. Bilančné články o roku 2021 zašlú HMFa gymnázium. OOCR požiadalo o uverejnenie 

plagátu k premávajúcemu skibusu, rada žiadosť chválila. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Počas mesiaca prebiehala priebežná diskusia členov, ktorá sa týkala upresnenia tém či 

prekladov.   



 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


